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PROTOKOLL FRÅN HALMSTADS SEGELSÄLLSKAPS STYRELSEMÖTE 2023-08-24 
 
 

Styrelse Närvaro  

Marie Karlsson ordförande  x 

Lars Häggström sekreterare   x 

Ove Bengtsson x 

  Dieter Nowack kassör x 

Alice Nilsson Bibin x 

Pearl-Angela Marsh ej 

Mikael Eriksson x 

Gary Petersson x 

 
 

 1. Sammanträdet öppnades.  

2. Dagordningen godkändes. 

3. Sekreterare för mötet Lars Häggström.  

4. Val av justerare: Mikael Eriksson tillsammans med mötesordförande och 

sekreterare 

5. Föregående Mötesprotokoll 23-06-08, lades till handlingarna, 

punkterna uppsatta på aktivitetslistan. 

6. Ekonomi 

 Ekonomin tom juli är i balans och följer i stort förra årets siffror. Intäkter på 

Husbilar har ökat med ca 100 000 kr, något lägre intäkt på Gästbåtar, vilket kan 

förklaras av sommarvädret. 
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7. Kommittéer/grupper 
 
Seglingskommitté   Gary Petersson 
Tisdag Seglingarna har fungerat väl, dock inte helgseglingarna där det       
har varit brist på funktionärer.                                                                  
Det är tveksamt om kommande seglingar på helger kan genomföras 
under denna säsong .     
  
Sportbåtskommitté   Marie Karlsson  

● Allsvenskan i Åmål seglades 8-20 augusti, ett ungt lag gjorde en 
god insats. 

● Ett ungdomläger för jolleseglare som vill prova på J/70 
genomfördes 29-30 juli med deltagare från olika klubbar. Det var 
mycket uppskattat. HSS har sökt och fått bidrag på 15 000 kr för 
genomförandet. Deltagarna betalade 1000 kr/person. 

 
 
  Jollekommitten,  Alice Nilsson Bibin 

● Alla platser i seglarskolan fylldes förutom 10. De tomma 
platserna togs upp av elever som erbjöds ersättningsdagar. 

● Fortsatt högt tryck på Grötviksveckan, diskussioner om att 
utöka optimist med en vecka. 

● Utvärdering skickades till seglarskolans elever, ca ⅓ 
svarade. 89,3% gav seglarskolan högsta betyg gällande 
säkerhet och instruktörernas kompetens. Övriga 10,7 % 
gav seglarskolan näst högsta betyg. 96,4% anser att 
kurserna är lagom prissatta. 

● Höstläger planeras 
 
 
Fritidsbåtskommitté   Lars Häggström 

● Kommitén kommer att träffas i början av september för att 
fastställa kvällar och programpunkter inför hösten 

  
Båt- och Förvaltningskommitté Gary Petersson 

● Flera projekt är på gång, men arbetet har legat nere under 
sommaren. Mer aktivitet och färdigställande av projekt planeras 
under början av hösten. 

● Landfästet till 300 bryggan behöver repareras. Offert inväntas. 
● Taket på Båthuset läcker mer i år. Detta behöver åtgärdas. 

Offerter för ett nytt plåttak kommer att hämtas in före Höstmötet. 
● På 600 bryggan behövs reparationer efter stormen. 
● Mikael kontrollerar möjligheterna för att medlemmar kan ha 

verktygsskåp i Båthuset. 
        

Båthuskommitté   Gary Petersson 
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● Se Båt-och Förvaltningskommitén 
 
Gästbåt- och Husbilskommitté Dieter Nowack 

● Hamn Värdskapet har fungerat väl under sommaren och 
uppskattats av husbilsägare och gästbåtar. 

 
 
  
Klubbhuskommitté   Ove Bengtsson 

● Aktiviteten i klubbhuset har varit hög under sommaren men gott 
utnyttjande av lokalen 

● Fika/mat har fungerat väl under tisdagsseglingarna. 
  
Miljökommitté   Mikael Eriksson 

● Möte planeras v 38 för att starta arbetet i kommitén. 
 
Subliftgrupp    Pearl-Angela Marsh  

● SUB möte den 31 augusti. Första upptagningsdag blir troligtvis 
söndag den 17 september. Arbetet skall vara klart under oktober.  

 
IT grupp    Marie Karlsson  

● Svante vill överlämna till någon annan. Möte med Marie i 
september.  

 
8. Pågående ärenden 
 
Höstmöte 29 oktober 16.00 i klubbhuset 

● Kallelse HSS, HP och hemsida senast 3 v innan - ansvarig Lars  
● Verksamhetsplaner styrelse och kommittéer skall efterfrågas- 

ansvarig Lars 
● Budget och investeringsplan - Dieter ansvarar 

 

 

Administrativa system 

Arbetet med eventuellt medlemskap i Båtunionens system fortgår och 

kommer att presenteras på höstmötet för beslut också vad gäller 

kostnader. Underlag från Ove till nästa styrelsemöte. 

 

Centrumutvecklingsplan 

Remissvar har skickats till kommunen angående “Fördjupad 

översiktsplan för Halmstads Centrum 2050”. 
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Gold Cup (Guldpokalen) för Nordisk Folkbåt 2024, 6-12 juli 2024 

Projektgruppen arbetar med bemanning, domare och seglingsledare. 

Informationsmöten kommer att hållas löpande.  

 

Fråga från medlem   

Fyllnadsmassorna ett stort antal som har tippats på vårt arrende 

område, behöver de anmälas och miljöprövas av kommun? 

Planerna på att jämna ut sandhögarna och tillföra ytterligare mängder bärlager 

medför en markhöjning, behöver kommunen bli informerad? 

Normalt eftersträvar man att marken lutar ut från fastigheter för att minimera 

fuktskador på grunder och väggar. Marken lutar idag mot Båthuset och borde 

sänkas innan bärlager tillförs. 

Alltså borde nuvarande mark grävas ut innan bärlagret anbringas och kommunen 

tillfrågas för att få ett godkännande om så erfordras. 

Styrelsens kommentar 

Frågorna är relevanta och överflödigt fyllnadsmaterial skall fraktas bort. 

Fråga från Sjöräddningen 
Vem skall kontaktas om en båt som bogseras in av sjöräddningen till HSS? 

Meddela sjöräddningen kontaktperson; i första hans Hamnkapten. HSS vill alltid 

ha ett mail på inboxad båt med kontaktuppgifter till båtägaren. 

 

Laddstolpar kontakt med HEM 

HEM besökte HSS 30 juni för en första diskussion om laddstolpar i området. Dieter 

och Marie deltog. Det är intressant att undersöka hur det kan lösas för framtida 

laddning av båtar. Laddstolparna som HEM kommer att administrera blir en 

kostnad för klubben. Det är fortsatt intressant att diskutera om kommunen vill ha 

stolpar för laddning av bilar i området, då kanske samordning kan göras.  

 

Belastningsregister 

De som arbetar med ungdomar i HSS (instruktörerna) har visat utdrag ur 

belastningsregistret för Marie, inga anmärkningar. 

 

Avfallsplan 
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Möte med SBU, “avfallsplan skall skickas in och godkännas av kommunen senast 

1 maj 2023”. Ej gjort, kan vara bra att kolla upp. Ansvarig; Miljökommitén 

 

 

Båtråd 

Marie har kallat till möte med övriga Båtklubbar, i detta fall utan Kommunen för att 

diskutera vilka gemensamma frågor vi vill driva mot Kommunen. 

 

9. Styrelsemöten    
Styrelsemöten under hösten 21 september, 12  oktober, 16 
november, 14 december, alla 18.00. 
Höstmöte 29 oktober, 16.00. 
  
10. Sammanträdet avslutas 
 
 
 
 -----------------------------------     —------------------------ 
  Marie Karlsson / ordförande                        Lars Häggström/sekreterare    
 
 
 
 
-----------------------------------  

Mikael Eriksson/justerare 


